
Korsvejens Skole  

Vi lærer til livet  

   

Referat           
                                               Korsvejens Skole  

Vedrørende:  Skolebestyrelsesmøde  
Dato:  18.01.23 kl. 17.00 – 19.00 i personalerummet  

Deltagere:  

  

Jannie Kamp Mikkelsen, Louise Thorup Nielsen, Anette Svejstrup Ahlmann Larsen,  

Mette Omega Quist Christensen, Casper Malta Lindorf Andreasen, Anders Bækholm,  

Ida Mølbak, Stig Frejo Hansen, Ali Qais, Thomas Diechmann og Hanne Larsen  

Afbud:  Martin Lønborg, Luise Nissen, Karen Lund Johansen, Rasmus Juhl Wohlert, Luna  

Vinterby  

  

Gæster:     Trine Garden, Magnus Stoltenberg, Natasja Eriksen Obarzanek og Astrid Madsen  

  

Pkt. 1 Godkendelse af dagsorden 

Godkendt.  

  

Pkt. 2 Godkendelse af referat  

Ingen kommentarer.  

  

Pkt. 3 Oplæg vedr. Porten   

Temaet er dagsordensat for at give bestyrelsen indsigt i arbejdet med Porten, for på et bedre grundlag at 

udarbejde principper for arbejdet i Porten og på baggrund af bekymrende Port-forældrehenvendelser til 

bestyrelsen.   

Oplæg:  

• Rammer og mål med Porten ved Trine Garden, kommunens LOOP-lærer  

• Elevernes stemme ved Magnus Stoltenberg og Natasja Eriksen Obarzanek fra 9.P  

 Dagligdagen i Porten ved Astrid Madsen, lærer og koordinator for Porten  

 Mulighed for spørgsmål, kommentarer osv.  

Herefter er der mulighed for debat og beslutning om udarbejdelse af et princip for Porten.  

Forældrehenvendelser vedlagt som bilag.   

Bestyrelsen vil gerne arbejde videre med principper og det generelle arbejde omkring Porten. 

Der er også stemning for at rette henvendelse til børne- skoleudvalget. Oplæg vedlagt 

referat.  

  

Pkt. 4 Godkendelse af høringssvar ved Sammenhængende Børnepolitik 

Udkast vedlægges dagsorden.  

Godkendt.  

  



Pkt. 5 Sponsorforløb  

Indimellem modtager skolen henvendelse fra forskellige organisationer og interessegrupper med invitation til 

deltagelse i sponsorforløb.  

Ønsker bestyrelsen at have indflydelse på beslutning af skolens deltagelse i disse forløb – generelt eller ved 

hver invitation?  

 

Bestyrelsen foreslår, at forslaget sendes til elevrådet, der beslutter hvilke initiativer skolen deltager i.  Der 

kan laves nogle faste aftaler, der nedskrives. De kan medbringes til næste møde.  

  

kt. 6 Regnskab 2022 - orientering  

Bilag vedlagt.  

Gennemgået.  

  

Pkt. 7 Kommende forældremøder  

Deltagelse fra bestyrelsen i årets 2. forældremøde i klasserne/på årgangen, hvor fokus er på trivsel – også i 

forhold til kontaktforældrene og bestyrelsens stormøde.  

Er et møde med hovedlærerne og kontaktforældrene, hvor der bliver taget referat også en mulighed i stedet 

for et forældremøde?  

Bilag: Princip for skole- hjemsamarbejdet på Korsvejens Skole.  

Principper opdateres på kommende møde. Det er vigtigt, at opfordringen sendes til kontaktforældrene fra 

bestyrelsen.   

  

Pkt. 8 Nyt fra   

• Skolen – ansættelser: Skolens udskolingslærer i tysk har sagt op.  

• Engineer the future og Basalt: Skolen er meldt til 2 projekter, det ene med fokus på samarbejde med 

virksomheder og praktikpladser.   

• Lola- Stormøde – Vi får SFO’en til at hjælpe med reminder.  

• Elevrådet – Forslag om store elever, der kan hjælpe til som ”rollemodel” og mødeleder af 

klassemøder. Luna er stoppet som repræsentant i elevrådet. Der skal findes nye elever til at hjælpe 

omkring ledelse af elevrådet. Elevrådet er inviteret til møde i byrådet.  

  

Pkt. 9 Meddelelser  

Hvordan mon det går med Korsvejens ønskebrev til Børne- og Skoleudvalget? Det er blevet behandlet :)  

  

Punkt til næste møde  

• Opfølgning omkring trafik og kontakt til forvaltning  

• Evaluering af Stormøde  

• Revidering af Princip for Skole-hjemsamarbejdet  

  


